
 

 
 

 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

                                

Θέμα: «Αίτημα Εξαίρεσης από την υποχρέωση εφαρμογής του Ψηφιακού 

Πελατολογίου του Συλλόγου Ιδιοκτητών Γραφείων Ενοικιάσεως Αυτοκινήτων 

& Δικύκλων Ηρακλείου- Λασιθίου "ΗΝΙΟΧΟΣ".» 

 

      Ο Βουλευτής ν. Ηρακλείου ΣΥ.ΡΙΖ.Α - Προοδευτική Συμμαχία Μαμουλάκης 

Χαράλαμπος (Χάρης), καταθέτει προς τον κ. Υπουργό  Οικονομίας και 

Οικονομικών ως αναφορά, το από 03 Μαΐου 2025 υπόμνημα του Συλλόγου 

Ιδιοκτητών Γραφείων Ενοικιάσεως Αυτοκινήτων & Δικύκλων Ηρακλείου- Λασιθίου 

"ΗΝΙΟΧΟΣ", με αρ. πρωτ. 1272/2025,  με το οποίο εκφράζεται η έντονη ανησυχία του 

τελευταίου, αναφορικά με την υποχρεωτική εφαρμογή του Ψηφιακού Πελατολογίου 

από την 1η Ιουλίου 2025, στις επιχειρήσεις του κλάδου ενοικίασης οχημάτων.  

Ειδικότερα, φαίνεται εν όψει και της τουριστικής περιόδου, να υπάρχει σοβαρός 

προβληματισμός σχετικά με τις δυσλειτουργίες που αντιμετωπίζουν στην πράξη οι 

επιχειρήσεις ενοικίασης αυτοκινήτων-δικύκλων, κατά την εφαρμογή του νέου μέτρου και 

για το λόγο αυτό ο Σύλλογος ζητά την εξαίρεση του κλάδου ή έστω την αναστολή 

εφαρμογής του ψηφιακού πελατολογίου, μέχρι να υπάρξει προσαρμοσμένη ρεαλιστική 

λύση που να ανταποκρίνεται στις πραγματικές ανάγκες και δυνατότητες του κλάδου 

ενοικίασης οχημάτων. 

Επισυνάπτεται η επιστολή 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 06/05/2025 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1837

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/5/2025



 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ ΓΡΑΦΕΙΩΝ Ηράκλειο 03/05/2025 

ΕΚΜΙΣΘΩΣΕΩΣ ΕΠΙΒΑΤΗΓΩΝ Αρ. Πρ.1272 

ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ & ΔΙΚΥΚΛΩΝ 

ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ – ΛΑΣΙΘΙΟΥ «ΗΝΙΟΧΟΣ» 

Ξενοφώντος 7, Κατσαμπάς 

Ηράκλειο Κρήτης Τ.Κ 71307 

Τηλέφωνο: 2810280914 

e-mail: info@iniohoscrete.com 

e-mail: iniohoscarrental@gmail.com 

 
ΥΠΟΜΝΗΜΑ 

 
ΠΡΟΣ: Βουλευτές Ηρακλείου – 
Λασιθίου 

1. κ. Αυγενάκη Λευτέρη 

2. κ. Ανδρουλάκη Νικόλαο 

3. κ. Βατσινά Ελένη 

4. κ. Κεφαλογιάννη Κωνσταντίνο 

5. κ. Μαμουλάκη Χάρη 

6. κ. Πλακιωτάκη Γιάννη 

7. κ. Σενετάκη Μάξιμο 

8. κ. Σπυριδάκη Κατερίνα 

9. κ. Συντυχάκη Μανόλη 

 

 
Θέμα: Αίτημα Εξαίρεσης από την υποχρέωση εφαρμογής του 

Ψηφιακού Πελατολογίου Αξιότιμοι κύριοι Βουλευτές, 

Με το παρόν υπόμνημα, ο Σύλλογος Ιδιοκτητών Γραφείων Ενοικιάσεως Αυτοκινήτων & 

Δικύκλων "ΗΝΙΟΧΟΣ" επιθυμεί να εκφράσει τους σοβαρούς προβληματισμούς και την 

έντονη ανησυχία του αναφορικά με την υποχρεωτική εφαρμογή του Ψηφιακού 

Πελατολογίου από την 1η Ιουλίου 2025, όπως προβλέπεται στη σχετική απόφαση που έχει 

ήδη δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. 

 
Η συγκεκριμένη ρύθμιση, αν και προωθείται στο πλαίσιο του ψηφιακού μετασχηματισμού 

και της φορολογικής διαφάνειας, παρουσιάζει στην πράξη σοβαρές δυσλειτουργίες όταν 

εφαρμόζεται σε επιχειρήσεις του κλάδου μας. Ζητούμε, λοιπόν, την εξαίρεση των 

επιχειρήσεων ενοικίασης οχημάτων από τη συγκεκριμένη υποχρέωση, για τους παρακάτω 

λόγους: 

1. Χρονοβόρα και δυσλειτουργική διαδικασία καταχώρισης, που επιβαρύνει σημαντικά 

την ήδη απαιτητική καθημερινή λειτουργία των επιχειρήσεων, ιδίως κατά την υψηλή 

τουριστική περίοδο. 

2. Επιβάλλεται επιπλέον γραφειοκρατία χωρίς ουσιαστικό αποτέλεσμα, αφού δεν 

προκύπτει κανένα πρόσθετο στοιχείο που να μην καταγράφεται ήδη από τους υφιστάμενους 

φορολογικούς μηχανισμούς. 
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3. Περιορισμένη συνεισφορά στην καταπολέμηση της φοροδιαφυγής, καθώς οι 

εταιρείες του κλάδου ήδη υποχρεούνται και χρησιμοποιούν πιστοποιημένους φορολογικούς 

μηχανισμούς, πλήρως διασυνδεδεμένους με την ΑΑΔΕ. 

4. Καταγραφή περιττών κινήσεων οχημάτων, πέραν της κύριας μίσθωσης, με 

αποτέλεσμα την αύξηση του κινδύνου λαθών και την άσκοπη απασχόληση προσωπικού. 

 
Ο κλάδος μας στηρίζει διαχρονικά την προσπάθεια της Πολιτείας για εκσυγχρονισμό και 

νομιμότητα. Ωστόσο, η επιβολή μη ρεαλιστικών και ακατάλληλων εργαλείων ενδέχεται 

να έχει το αντίθετο αποτέλεσμα: να δημιουργήσει σύγχυση, λάθη και αχρείαστη πίεση σε 

επαγγελματίες που ήδη δίνουν καθημερινή μάχη επιβίωσης. 

 

Ζητούμε τη δική σας θεσμική παρέμβαση για την αναστολή ή την εξαίρεση του κλάδου 

μας από το μέτρο, τουλάχιστον μέχρι να υπάρξει μια προσαρμοσμένη λύση που να 

ανταποκρίνεται στις πραγματικές ανάγκες και δυνατότητες του κλάδου ενοικίασης 

οχημάτων. 

 
Είμαστε πρόθυμοι να συνεργαστούμε με τις αρμόδιες αρχές και να συνδράμουμε με 

συγκεκριμένες προτάσεις, με στόχο τη διαμόρφωση ενός πρακτικού, λειτουργικού και 

δίκαιου συστήματος. 

 

 
Με εκτίμηση για το Δ.Σ., 

 
Ο πρόεδρος                                                                                  Η Γ. Γραμματέας 

Παράσχος Τζόρβας                                                                                       Αρχοντία Σουλτάτου 

 




